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Referat bestyrelsesmøde d. 3.8.23

1. Gennemgang og godkendelse af sidste referat

Godkendt

2. Godkendelse af nærværende dagsorden

Godkendt.
Der er kommet punkter vedr. grønne områder og legeplads under eventuelt.

3. Samrådets ansvars-/arbejdsområde og snitflader til Vokseværket og til lokalområdet

● Kultur- og Naturstien
Fra sidste møde:
Informationstavler trænger til afvaskning: Karsten, afventer
Udgravning trænger til oprensning: Leo kontakt til Skov- og naturstyrelsen
Der afventes den fredningssag, som er i gang før der gøres yderligere ved udgravningen.

● Blomstrende skråninger
Landsbypedelordningen har slået de små nye træer. Karsten aftaler aftalt med
landsbypedelordningen om slåning og bortkørsel af ukrudtsgræs

● Stenene på Storkebakken: trænger til rensning/opfriskning: Karsten aftaler med
landsbypedelordningen om dette. Vi skal have undersøgt om vi har tilladelse til at få skriften på
stenene malet op.

● Hjemmeside – Facebook
Referater og andet fra Samrådet skal placeres offentlig, jf. krav fra Aalborg Kommune, i første
omgang gøres dette via hjemmesiden på VokslevNET.dk og på FB (os fra Vokslev 9240 Nibe.
Vi betaler pt ca. 900 kr i kvartalet til hjemmesiden. Vi drøfter om det er muligt at skifte platform til
en, der er billigere og mere brugervenlig.
Vi hører om AOF kan oprette et PR kursus inden vi starter på at optimere hjemmesiden og evt.
skrifter platform.

4. LAK midtvejsmøde

● Leo deltager

5. Økonomi

● Albert orienterer kort om samrådets økonomi.
Når diverse udestående er betalt, har Samrådet et indestående på ca. 70.000 kr.

6. Diverse



● Grønne områder:
o Kommunen slår nu kun græs på den nederste fodboldbane 1 gang årligt.

Håndboldbanen er blevet fyldt op, og skal plantes til. Der er nedsat et udvalg på 5
personer, som arbejder på at finde ud af, hvad der skal ske med de 2 områder.

o Der skal evt. søges tilskud ved Landdistriktspuljen til konsulentbistand ved en
anlægsgartner.

o Kommunen fortsætter vanlig vedligehold af den øverste fodboldbane.
o Vokseværket vedligeholder p-pladsen.

● Renovering af legeplads:
Karsten aftaler med børnehaven om afrapportering omkring renovering af
legeplads. Dette skal ske senest 1.9.23.

Næste møde: 9.11.23 kl. 19.00 i Vokseværket.
Referent: Helle


